
致 : 昌 利 證 券 有 限 公 司 

To : Cheong Lee Securities Limited 

 

客戶股票存入單 
Client Stock Deposit 

 

經記名稱及號碼            日期 
A/E Name & No. :           Date :        
  

客戶號碼 : 
Account No. 

客戶姓名 : 
Account Name 

請存入下列證券致本人/吾等的賬戶，本人(等)願就有關存入證券承擔一切後果。由此所需一切費用請扣本人(等)之證券賬戶。 
Please deposit the Securities below on my/our behalf. I/We assume full responsibility for the consequence of this deposit activities and all 
necessary. Expenses will be debited from my/our Securities trading account. 

股票號碼 
Stock No. 
 
 

股票名稱 
Name of Stock 

股票編號 
Certificate No. 

轉讓人名稱 
Transfer of Name 

股數 
No. of Shares 

 
 

    

 
 

    

 
 

    

 
 

    

注意: (i) 經由中央結算系統收存之股票需受中央結算公司之規則及條例所約束, (ii) 證券必須待中央結算公司收妥作實後才
貸記貴證券賬戶。 
Note:(i) Securities received for deposit and/or through CCASS are bound by the rules and regulations of HKSCC, (ii) Securities will be 
credited to securities client's account after the acknowledgement of receipt by CCASS. 
 
 
 
 
 
 
            
客戶簽署 / 經記確認簽署 / 授權人簽署 
Client's Signature / AE confirm Signature/ Authorized Agent Signature 
 
上述股票已於   年   月   日收妥無誤。  
 
I/We acknowledge receipt of the above securities on      .  
 
 
 
 
            
交收部確認簽收 
Settlement Department Confirmation Receives and Signs    

 

 

SL/SM/005  2013/01 

此欄由本公司填寫 For office use only 

 

Signature Verified by :     Input by :     Check by Settlement :     

 

Approved by   :     Check & Approved by RO. :     

 

 


